
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER EXTRAORDINARI DEL PLE DE DATA 21 DE DESEMBRE 
DE 2023.

A les 19:00 hores, a l’edifici municipal del carrer Folch i Torres, núm. 102-105, prèviament habilitat a tal 
efecte, es reuneix el Ple Municipal per efectuar una sessió de caràcter extraordinari de primera 
convocatòria.

PRESIDEIX

Ignasi Simón Ortoll

ASSISTENTS

Maria del Mar Pedrerol i Villarroya
Fran Sánchez Castilla
Lourdes Maria Estéfano Orozco
David Morales Campos
Maria Lourdes Martín Montero
Marc Palet Rodríguez
Felicita Romero Olivares
Susana Mesas Sánchez
Manuela Nieves Garrido Marín
Juana Maria Morata López
Jordi Regales Pou
Antonio Polo Lama
Eva Maria Lesta Martínez
Núria Santacana Vidal
Teodoro Suárez Riera
Francisco Javier Millán Vidal

ACTUA COM A SECRETÀRIA

Gemma Navarro Medialdea, secretària accidental.

També hi assisteix Antoni Hierro Medina, interventor municipal

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1.- PRP2023/1127   DECLARACIO COMPATIBILITAT PERSONAL AJUNTAMENT   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda:

“El senyor Esteve Puig Briquets que presta serveis a l’Ajuntament en règim de funcionari de carrera, 
grup A1, i actualment ocupant el lloc de treball de tresorer/a, ha sol·licitat la declaració de compatibilitat 
per l’exercici d’activitat privada, en concret funcions d’assessorament i formació adreçades a la gestió 
i comptabilitat pública. 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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Vist l'informe emès per la Tècnica mitja de recursos humans,

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Hisenda, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents ACORDS:

Primer.- Reconèixer la compatibilitat per poder realitzar tasques com a assessor i formador en l’àmbit 
de la gestió i la comptabilitat pública al senyor Esteve Puig Briquets, sempre i quan es compleixin les 
premisses següents:

- L’activitat privada a compatibilitzar no interferirà en la distribució de jornada que es realitza a 
l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt. 
- L’activitat privada no interferirà en les funcions dutes a terme com tresorer/a. 
- L’activitat privada es durà a terme fora del municipi de Lliçà d’Amunt. 
- L’activitat privada no s’exercirà amb professionals que prestin serveis o els  hagin prestat en els dos 
darrers anys per l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt. 
- La jornada dedicada per exercir l’activitat privada sol·licitada no excedirà en un 50% de jornada 
establerta com a jornada setmanal general, establerta en 37,5 hores setmanals. 

Segon.- Notificar aquest acord a l’interessat i al Registre de Personal.”

Posada a votació, la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17), que 
constitueixen majoria absoluta legal.

2.- PRP2023/1128   APROVACIO INICIAL PRESSUPOST MUNICIPAL EXERCICI 2024   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda:

“Formalitzat l'expedient del pressupost general de l'exercici 2024.

Vist que la tramitació i aprovació del pressupost s’ha de fer de conformitat amb els articles 162 i 
següents del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals.

Vist l'informe de l’interventor de l’Ajuntament,

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Hisenda, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents ACORDS:

1r.- Aprovar inicialment el Pressupost municipal general per a l’exercici 2024, essent l'import de les 
despeses de 22.378.156’57 euros; i l’import dels ingressos de 22.378.156’57 euros.

2n.- Aprovar la relació de llocs de treball i la plantilla de personal que es detalla al Pressupost.

3r.- Aprovar les Bases d’execució del Pressupost general.

4t.- Exposar-lo al públic durant el termini de quinze dies hàbils, amb inserció de l’anunci al Butlletí 
Oficial de la Província i en el tauler d’anuncis de la corporació, per a que es puguin fer reclamacions.
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5è.- Aquest acord es considerarà definitiu si no es produeixen reclamacions en contra durant el termini 
d’exposició pública, i entrarà en vigor en l’exercici al qual es refereix, quan s’hagi complert el que 
disposa l’article 112.3 de la Llei 7/85 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local i l’article 169 
del text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

Oberta la deliberació el regidor Teodoro Suárez agraí en primer lloc l’atenció i participació en el debat 
sobre els pressupostos municipals. Manifestà que amb la informació definitiva proporcionada, voldria 
ressaltar alguns punts clau que reforçaven la solidesa i la visió estratègica darrera d'aquestes propostes 
pressupostàries; en primer lloc, l'ingrés derivat de les ordenances, que ascendia a 795.000 €, juntament 
amb l’augment de les partides de l’Estat,  despertava optimisme sobre la capacitat de l’equip de govern 
per a finançar les iniciatives clau que impulsarien el desenvolupament del municipi. Aquest suport 
financer provinent de les ordenances és essencial per a mantenir l'equilibri pressupostari i continuar 
brindant serveis essencials als ciutadans. Calia destacar, que a dia d’avui, multitud de municipis de 
l’entorn s’havien declarat en fallida o estaven intervinguts, com Tarragona o Sant Cugat. Aquesta era la 
situació també de municipis veïns com Bigues i Riells. A Lliçà d’Amunt, s’havien fet els deures, cosa que 
no havia estat gens fàcil, i per això es presentaven els pressupostos en termini. Per altra banda, els 
increments en les despeses mostraven un enfocament proactiu cap al creixement i el benestar de Lliçà 
d'Amunt, era particularment encoratjador veure les inversions en activitats esportives, amb la previsió 
d'un segon gimnàs en Can Salgot (120.000 €), la qual cosa demostrava el compromís de l’equip de 
govern amb la salut i el benestar dels ciutadans, a més, l'augment en el servei d'autobús (50.000 €), el 
manteniment de zones verdes (115.000 €) i el suport a ajudes socials (augment 20.000 €) i a l'esport de 
base  (20.000 €) reforçaven la dedicació a la qualitat de vida i la inclusió social. La inversió en seguretat, 
amb el lloguer de dos nous cotxes de policia (20.000 €), responia a la necessitat de mantenir la pau i la 
seguretat. Aquest enfocament preventiu era essencial per a garantir un entorn segur per a tots els 
residents. 

Continuà explicant que, les inversions eren moderades, com el tancament de contenidors, que era un 
projecte mediambiental amb el suport de l’oposició, la instal·lació d’una central tèrmica de Biomassa, a 
l’espera del vist i plau de la Diputació, per a millorar l’eficiència energètica, l'assignació de recursos per 
al camí de vianants a Granollers (345.000 €, de la resta fins a 1,8 M es faria càrrec la Diputació) mostrava 
la col·laboració de l’equip de govern amb les instàncies superiors i la inversió en infraestructura que 
connectava a la nostra comunitat amb l'entorn regional. 

Manifestà que entenia la importància de la responsabilitat fiscal, i la reducció del 50% en els consums a 
causa de la normalització de preus demostrava un maneig acurat dels recursos municipals, amb diversos 
projectes per a reduir l’ús energètic. Aquest enfocament prudent garantia una administració eficient i 
eficaç dels fons públics.

Acabà dient que totes les dades reforçaven la visió estratègica darrera dels pressupostos proposats per 
a Lliçà d'Amunt, que estaven compromesos amb un desenvolupament equilibrat, la promoció de la 
qualitat de vida i la creació d'una comunitat segura i pròspera per a tots. Es tractava d’un pressupost amb 
tres característiques principals: continuista, amb més despesa personal, segons les millores salarials 
establertes en els Pressupostos generals de l’Estat; petits augments, segons l'IPC i l'augment de cost 
vida; i amb partides que pujaven com la de zones verdes, la de retribució a l’oposició que es duplicava, 
l’únic partit que no havia votat a favor havia estat el PP.

El regidor Fran Sánchez es mostrà totalment d’acord amb el que havia explicat el regidor d’hisenda, i tal 
com ja havien dit quan s’havien aprovat les ordenances fiscals, es volien prestar tots els serveis als 
ciutadans, volien ser un govern verd, tal com havien estat fins ara, impulsant projectes com els led’s, 
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vehicles de transport públic híbrids... Continuarien treballant pel medi ambient i el reciclatge amb un canvi 
de model de recollida de residus que esperava que fes millorar les dades de recollida selectiva. Aquesta 
qüestió havia estat tractada amb tots els grups polítics municipals, i hi hauria inversions importants com 
seria el tancament de contenidors. El pressupost municipal continuava cuidant a la gent, la redistribució 
de recursos es feia amb els impostos justos, es demanava més a qui més tenia, per després revertir-ho 
als ciutadans, com era el cas dels llibres socialitzats, el suport a les dones que ho passaven malament. 
Manifestà que volien continuar ofertant l’escola bressol més econòmica i assequible de la comarca. 
L’àrea de joventut tornava a ser protagonista, amb partides de subvencions per a que el jovent fes 
activitats pròpies, pensades i executades per ell. Pel que feia a la gent gran, el pressupost incorporava 
un tècnic per a que tingui una dinamització i atenció necessària, accés més ràpid a ajudes de 
dependència.

Finalitzà dient que l’augment de l’IBI havia sigut per prestar millors serveis, i es presentaven uns números 
que anaven cap a aquesta direcció.

La regidora Manoli Garrido manifestà que, després d’estudiar el pressupost per a l’exercici  2024, veien 
que era un tràmit més, en un pressupost municipal s’haurien de veure les polítiques de l’equip de govern, 
amb les seves prioritats, i en aquest pressupost no les havien vist o no havien sabut veure. Es feia un 
pressupost per cobrir un tràmit, es plantejaven inversions com els reasfaltats de carrers o les millores de 
la xarxa d’aigua, que no deixaven de ser projectes de manteniment del municipi, i d’altres inversions 
estaven condicionades a l’obtenció de subvencions com era el cas del projecte de la caldera de 
biomassa que feia anys que se’n parlava, o com el tancament de contenidors, que des de l’oposició 
s’havia demanat quin seria el sistema que es voldria plantejar i s’havia tirat pel dret pel sistema que creia 
millor l’equip de govern. Per altra banda digué que, a mesura que l’equip de govern anés necessitant 
diners, aniria fent modificacions pressupostàries, per arribar a uns pressuposts que no tenien res a veure 
amb els inicials, com ja havien vist els darrers anys, que s’havien aprovat modificacions de fins a 
7.000.000 d’euros. Estava segura que dirien que algunes inversions no es podien tirar endavant perquè 
gairebé tot el pressupost se’n anava en despesa corrent, però per això quan es planificaven inversions 
d’un mandat s’havia de ser curós, i pensar què es volia plantejar de cara als veïns i en què es volien 
gastar els diners, potser no calia fer tres ponts en un mateix any. Calia fer un pla de mandat que fos 
pensat i realista, no una carta als reis. Si havien fet programa electoral segur que era pensat i meditat i 
només caldria plasmar-ho en un pla de mandat. 

Conclogué que votarien en contra perquè consideraven que el pressupost hauria d’estar mínimament 
treballat i ser realista, i no un pur tràmit.

El senyor Alcalde contestà que del Pla del mandat anterior havien arribat a un 90% dels objectius, i per 
l’equip de govern el programa era la seva bíblia. Amb el nou mandat haurien de complir amb els projectes 
de la caldera de biomassa, el tancament de contenidors, llibres socialitzats... Per l’equip de govern un 
dels objectius era el projecte de centre del poble, que no sortia als pressupostos. Puntualitzà que els 
ponts als que es referia la regidora Manoli Garrido la majoria no els havia pagat l’Ajuntament. Finalitzà 
dient que no es podia dir que no sabien a on anaven, potser el que es podria dir és que no hi estaven 
d’acord.

La regidora Manoli Garrido digué que quan es demanava el recolzament del Pressupost, es voldria saber 
capa on s’anava, pel 2024 no hi havia grans inversions, es feien coses que venien de dos anys enrere. 
Molts projectes es feien perquè hi havia subvenció, el centre estava totalment gestionat per l’INCASOL. 
No era com el seu grup es plantejava el futur de Lliçà, ells pensaven en una idea a llarg termini. 
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El regidor Antonio Polo manifestà en primer lloc, que havien tingut poc temps per estudiar tota la 
documentació. Pel que feia al pressupost d’ingressos, es confirmava l’augment dels ingressos de l’Estat, 
un 15% tal com ja havia avançat en el ple de les ordenances; i l’augment en multes de trànsit de 220.000 
euros passaven a 350.000 euros. Pel que feia al pressupost de despeses:

- El capítol I, pujava 272.221 euros respecte l’exercici 2023, sense saber la seva execució, i 
557.000 euros respecte a l’aprovat inicialment, més o menys igual que l’augment dels ingressos 
de l’estat. Per cert, no tot era degut als augments generalitzats de les nomines dels treballadors 
municipals, 60.000 eren per lloc de lliure elecció, i preguntà si tenien noms i cognoms aquests 
llocs. Per altra banda era penós el pressupost en plans d’ocupació, només 36.000 euros.

- Pel que feia a les subvencions, preguntà si s’estaven privatitzant els serveis de l’Ajuntament, 
cultura i esport tenien 32.500 euros més en subvencions que en el pressupost 2023.

- Esports: augmentava la partida d’activitats esportives de 130.000 euros a 250.000 euros, 
esperava que no fos conseqüència de continuar privatitzant l’esport a Lliçà, a través d’empreses 
externes.

- Mobilitat: el servei de bus augmentava en 55.000 euros i es preguntava si era per la línia de 
Mango.

- Medi Ambient: augmentava de 230.000 euros a 345.000 euros la partida de manteniment 
d’espais verds, un augment de 115.000 euros que era justa la meitat del que es gastava en tot 
el municipi i es preguntava si era pel polígon de Mango. Encara costava més d’entendre les 
modificacions urbanístiques per naus logístiques.

- Activitats de centres cívics: era curiós que augmentés el pressupost en activitats a centres cívics 
de 35.000 euros a 55.000 euros quan hi havia entitats que no demanaven cap tipus de subvenció 
i se’ls denegava l’ús dels espais.

- Serveis socials: Lliçà d’Amunt segui a la cua amb una despesa de 22 euros per habitant, 1’6 % 
del pressupost. El normal seria una despesa d’uns 50 euros per habitant. Estava clar que l’Acció 
social no era una prioritat per aquest equip de govern en coalició amb la dreta.

- Pel que feia a les inversions: la insonorització de l’Escola de música de la vall del Tenes, amb un 
pressupost de 50.000 euros, no l’hauria de pagar la mancomunitat?; en altres inversions, 
250.0000 euros, però per a què?; un crèdit de 1.834.000 euros però amb quin tipus d’interès?; 
la xarxa d’aigua potable, 200.000 euros, un 10% menys, i es preguntava quan es prendrien 
seriosament el problema de l’aigua.

- Can Malé: era curiós com tenint un equipament com Can Malé, es continués pagant 19.000 
euros en lloguer del local de la Policia Local.

Continuà dient que els número actuals, del romanent de més de 6.000.000 d’euros ja es veuria quant en 
quedaria al tancament de l’exercici. Pel que feia al deute, a 1 de gener de 2022 era de poc més de 
4.000.000 d’euros, a 1 de gener de 2023 era de 5.300.000 euros, a 1 de gener de 2024 seria de 
6.305.500 euros i a 31 de desembre de 2024 seria de 7.270.252 euros, i per a ell això era molt 
preocupant. 
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Finalitzà dient que els pressupostos eren continuistes, per res socials, amb menys vocació de polítiques 
públiques i amb intenció de privatitzar àrees, i amb falta d’iniciatives de futur per Lliçà, per tot això hi 
votarien en contra.

El senyor Alcalde contestà que, pel que feia als Plans d’Ocupació, aquests estaven subvencionats per 
la Diputació de Barcelona i el que es preveia a la partida era el percentatge que havia d’aportar 
l’Ajuntament. Pel que respectava a les multes, sempre havia estat l’import que s’incorporava al 
pressupost, fins i tot a l’estudi de municipis similars, Lliçà era el que menys multes posava. En relació al 
deute, el que es devia variava, els que s’havia de tenir en compte era el deute viu, i aquest era del 33% 
quan podria arribar a ser del 110%.

El regidor Fran Sánchez contestà als diferents temes tractats pel regidor Antonio Polo:

- Semblava que algunes entitats tenien una vocació pública i altres una privada, quan en realitat 
totes tenien una vocació pública. Digué que no estava d’acord amb el tema de la privatització de 
les activitats esportives, en la majoria de casos les entitats tenien una vocació de treballar pel 
municipi, i ho feien de manera altruista. L’Àrea d’esports de l’Ajuntament tenia limitacions en 
algues qüestions i havia de continuar treballant amb les entitats. L’augment de les subvencions 
anava directament als nois i noies que practicaven esport a través de les entitats esportives del 
municipi. 

- En quant al manteniment dels espais verds, continuà dient que, el municipi havia guanyat nous 
espais verds que ara s’havien de mantenir, com era el cas del Parc Rosa Oriol.

- La línia de bus era una millora social per treballadors.
- Pel que feia a acció social, pocs municipis invertien tant i tan focalitzat en sectors de la població 

que rebien ajuda directa de l’Ajuntament. Més enllà de les partides concretes de serveis socials, 
hi havia serveis com l’Apropa’m, treballadores familiars, netejadores de la llar, activitats a centres 
cívics... 

- Respecte la insonorització de l’escola de música, totes les inversions de manteniment en els 
edificis que allotjaven activitats de la mancomunitat, les havien de pagar els Ajuntaments 
respectius.

El regidor Antonio Polo digué que del tema d’activitats esportives ja havien tingut un debat l’any 
anterior, les entitats esportives eren sens ànim de lucre, i no anava contra elles ni en contra de que 
es subvencionin, però hi havia sistemes mixtes, clubs privats i escoles esportives gestionades per 
Ajuntament. Ell recriminava que a Lliçà d’Amunt tota la inversió anés a clubs amb objectius 
competitius. Pel que feia a la línia de bus, no posava en dubte la prestació del servei sinó que el 
cost d’aquest servei l’havia de pagar MANGO. Respecte a serveis socials, es feia igual que a 
d’altres municipis, ell mesurava els números del pressupost, i per exemple, Lliçà de Vall amb 9000 
habitants tenia un pressuposta amb 40.000 euros més que Lliçà d’Amunt, Montornès amb 17000 
habitants, tenia un pressupost de serveis socials de 1.000.000 d’euros, mentre que Lliçà d’amunt 
el tenia de 350.000 euros.

El senyor Alcalde contestà que en el proper Pressupost sumarien tots els serveis. El regidor Antonio 
Polo digué que ells els números els havia fet traient el capítol I, contestant el senyor Alcalde que hi 
havia Ajuntaments que tenien els serveis externalitzats i eren del capítol II. 

La regidora Núria Santacana, en primer lloc, mostrà la seva solidaritat amb les famílies afectades 
per l’incendi, i felicità a la Policia Local i a Protecció civil pel luxe de tenir-los sempre a punt. 
Manifestà que, les ordenances fiscals i els pressupostos eren els actes polítics més importants de 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 28fe9dd8871d4b6b97cef036bba7f713001

Url de validació https://seuelectronica.llicamunt.cat/Validador

Metadades Classificador:Acta  -     Origen: Origen administració    Estat d'elaboració: Original

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

G
em

m
a 

N
av

ar
ro

 M
ed

ia
ld

ea
11

/0
4/

20
24

S
ec

re
tà

ri
a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

Ig
n

as
i S

im
o

n
 O

rt
o

ll
11

/0
4/

20
24

A
lc

al
d

e

https://seuelectronica.llicamunt.cat/Validador


cada any perquè determinaven els objectius polítics que es volien assolir, Aquest any segons la 
documentació rebuda, el pressupost seria de més de 22.000.000 d’euros, que era un import molt 
alt, però tot destinat per mantenir el que ja hi havia, l’única gran inversió era la compra de tapes per 
contenidors i un camió d’escombraries. Considerava que el pressupost era com un examen, i la 
conclusió era que faltava projecte polític pel poble. No es podien resignar dient que Lliçà d’Amunt 
era insostenible i que no hi havia res a fer, quan tenia molta riquesa natural i patrimoni, i la seva 
gent que feia que fos un poble. Digué que li agradaria votar a favor d’alguna cosa perquè voldria 
dir que el poble no perdia la seva personalitat i mantenia la seva identitat.

Continuà dient que, com ja havia dit a la Comissió Informativa, quan el regidor Fran Sánchez l’havia 
trucat per demanar-li les seves propostes, se’n havia alegrat molt, però la sorpresa havia estat quan 
li va fer l’efecte que l’Alcalde no sabia res de la trucada ni les document econòmic que els hi havia 
fet arribar el regidor Fran Sánchez. La idea de política útil que ella tenia, no significava regalar els 
vots a canvi de res i dir que sí a tot el que digués l’equip de govern, no tenia inconvenient en votar 
a favor propostes d’altres grups polítics municipals, com les que feia el regidor Francisco Javier 
Millán que políticament estava a les antípodes de les seves idees però al que escoltava amb 
respecte i educació. Les propostes de l’equip de govern anaven en direcció oposada del moment 
que vivien i del que el poble necessitava, podien haver negociat seriosament i escoltar les seves 
propostes, parlar d’ordenances de paisatgisme, boscos verticals, programes de rehabilitació de 
cases, del pla contra barreres arquitectòniques, de la ciutat Jove, de Can Malé... 

Finalitzà dient que, ara que venia Nadal, demanava respecte dels uns pels altres, i que quan es 
fessin propostes primer fessin bé els deures i negociessin seriosament amb la resta de grups 
polítics si és que realment volien governar per un Lliçà d’Amunt de totes i tots.

El regidor Fran Sánchez demanà disculpes per si alguna vegada s’havia sentit tractada amb manca 
de respecte, i manifestà que tot el que ell negociava ho feia amb l’autorització del senyor Alcalde, i 
va haver grups que havien aportat propostes i ell les havia denegat amb la seva autorització, però 
en el cas concret de les propostes de la regidora Núria Santacana, mai havien arribat propostes ni 
de boscos verticals, ni paisatgisme, les negociacions no es feien a les Comissions Informatives, es 
feien prèviament i per això no s’havien pogut acceptar cap d’elles. Finalitzà dient que, aquesta 
vegada no s’havien entès però això no volia dir que no es poguessin entendre en un futur. 

El regidor Antonio Polo manifestà que ell havia trucat dient que parlaria del pressupost si es parlava 
de Can Malé, i la resposta havia estat que es comentaria amb l’Alcalde, i ja no havia obtingut cap 
resposta, estava segur que si hagués necessitat els seus vots li hagués retornat la trucada.

El regidor Francisco Javier Millán explicà que no estava d’acord amb l’emergència climàtica, que el 
seu partit estava per l’agenda Espanya no per l’Agenda 2030. Continuà dient que era una vergonya 
que no hi haguessin més propostes d’inversions i només es preveiessin 600.000 euros. El regidor 
d’hisenda que no era ni del municipi no sabia de les necessitats de Lliçà d’Amunt. La pujada de l’IBI 
i de les escombraries era per la pujada de sous dels treballadors. A Lliçà d’Amunt hi havia un nou 
partit que era el PSC, Partit Separatista de Catalunya. Cada any es feien modificacions 
pressupostàries de fins a 6.000.000 d’euros. Finalitzà dient que la convocatòria de les comissions 
informatives no només havia de ser quan hi havia temes per aprovar pel Ple sinó cada dos mesos 
com estava aprovat, perquè els regidors havien d’estar informats del que es feia, no es podien refiar 
del govern municipal. 

El senyor Alcalde demanà respecte per tots els regidors, dels 17, hi havia 4 que no estaven 
empadronats a Lliçà, i això no impedia el seu coneixement del municipi, per això demanà que fos 
la última vegada que sortia aquest comentari. 
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Posada a votació la proposta va ser aprovada amb el vot favorable dels regidors dels grups polítics 
municipals del PSC (8 de 8) i del PP (1 de 1) que constitueixen majoria absoluta legal, i el vot en 
contra dels regidors dels grups polítics municipals d’ERC (4 de 4), d’EN COMU PODEM (2 de 2), 
de JUNTS (1 de 1) i de VOX (1 de 1).

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent  les 20:15 hores, tot el que jo com a 
secretària certifico.
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